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Verslag commissie Samenleving Maandag 27 januari  2014 van 19:30 tot 22:30 uur 

in de raadzaal gemeentehuis Heythuysen 

  
Voorzitter: T. Reijnders - Seerden (CDA) Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Evert van de Berken, Huub Metsemakers  
Anita Coolen en Jan Vaessen (Samen Verder) 
André Kierkels, Richard Verheul en Toos van Horne 
(Ronduit Open) 
Louis Slabbers en Gerard Eijsink (CDA) 
Gijs Gooren (VVD) 
Ron de Cock (Progressief Leudal) 
Ad Lenaerts (PvdA) 
Marieke Kortenhorst (Alternatief Leudal) 
Ria Teluij (Leudal Centraal) 

Afwezig: 
Huub Metsemakers 
 
 
 
Louis Slabbers 
 
 
 
 

Ter vervanging aanwezig: 
 

portefeuillehouder(s): 
De heer Drs. J. van der Stappen 
De heer Drs. P. Vogels afgemeld 
De heer P. Verlinden fgemeld 
De heer Thomassen afgemeld 

Ambtelijke ondersteuning 
 

Derden (deelnemers):  
de heer Pieter Janssen, omroep 3ML; hij verzorgt 
een presentatie bij agendapunt 6 
 

Insprekers bij agendapunt 5: -- Aantal personen publieke tribune: 5 
 

 

Nr Onderwerp 
1 Opening 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De voorzitter maakt medede-
ling van de afwezigheid van diverse personen en van hun vervanging zoals boven aangegeven.  

 

Nr Onderwerp 
2 Agenda 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De agenda wordt conform vastgesteld. 

 

Nr Onderwerp 
3 Verslag 2 december 2013   

 Conclusie / besluit / advies:  

 Het verslag wordt conform vastgesteld 

 

Nr Onderwerp 
4 Bespreken actiepuntenlijst 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Geen openstaande actiepunten 
  

Nr Onderwerp 
5 Spreekrecht derden 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht 

 
6 Presentatie omroep 3ML 

 Conclusie / besluit / advies:  

 
 

De heer Pieter Janssen, directeur/hoofdredacteur omroep 3ML houdt een presentatie, en vertelt de 
commissie over de plannen in de nabije toekomst van 3ML. De presentatie is bijgevoegd bij dit ver-
slag. 
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7a Raadsvoorstel bemensen jury cultuurprijs  

 Conclusie / besluit / advies:  

 De commissie gaat akkoord met de benoeming van de 3 voorgestelde kandidaten in de raadsverga-
dering van 11 februari 2013, maar wenst nog wel iets meer achtergrondinformatie over de voorge-
dragen personen in het te maken raadsvoorstel.  

 

Nr Onderwerp 
7b Raadsvoorstel eigendomsoverdracht gemeenschapshuis d’n Haammaeker  

 Conclusie / besluit / advies: 

 Een raadsvoorstel over dit onderwerp is uitgesteld. Een brief over de redenen heeft de commissie vo-
rige week bereikt. De fractie Ronduit Open betreurt het dat het overleg met het bestuur van het ge-
meenschapshuis niet eerder heeft plaatsgevonden. De fractie voorziet door het uitstel van het besluit 
en daarmee de overdracht grote financiële problemen voor het bestuur. 

 

Nr Onderwerp 
7c Raadsvoorstel Samen Zorgen Huis 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De commissie staat niet onsympathiek tegenover het concept Samen Zorgen Huis. Er zijn echter nog 
zoveel  (financiële) onduidelijkheden in het voorstel. Ook zijn er nog vele “mitsen en maren” met be-
trekking tot medefinanciering en of garantstelling door andere partijen. De commissieleden wensen 
eerst meer duidelijkheid hierover alvorens een voorstel bespreekrijp te vinden ter bespreking in de 
raad. Ook over de locatie moet meer zekerheid zijn.  

 

Nr Onderwerp 
8a Discussienota Progressief Leudal over subsidiebeleid 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De fractie Progressief Leudal heeft een discussienota ingebracht. Het belangrijkste doel is een dis-
cussie op gang te brengen. Eerst zal de vraag beantwoord moeten worden of de gemeente nog wel 
subsidie gaat verlenen, en zo ja, dan komt de vraag op welke manier of op welke basis de verdeling 
dan zal moeten plaatsvinden, en wie dit moet beslissen. Het betreft nog geen concreet voorstel, en 
de fractie zal zeker deze notitie inbrengen in de discussie die zal volgen over de subsidies.  

 

Nr Onderwerp 
8b Realiseren van wielerbaan 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De commissie neemt kennis van de op de dag van de vergadering binnengekomen antwoorden, 
maar heeft te weinig tijd gehad om deze te bespreken. Er is nog een aantal vragen onbeantwoord. 
De motie over dit onderwerp, waarover de stemmen in de vorige raadsvergadering staakten zal in de 
komende raadsvergadering weer in stemming worden gebracht. De beraadslagingen kunnen dan 
worden heropend. De commissie ziet de nog openstaande vragen graag ruim voor die vergadering 
beantwoord.  

 
 

Nr Onderwerp 
9a Brief over sluiting bibliotheek Roggel 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De commissie betreurt de abruptheid van het genomen besluit. Ook is men geschrokken van de hoge 
huurprijs van de bibliotheek, en men vraagt zich af hoe de gemiste huurinkomsten nu verkregen wor-
den. De portefeuillehouder zet dat er in de collegevergadering van 28 januari 2014 een besluit over 
de doorstart van de bibliotheek in de school in Roggel zal worden genomen. Het maximaal haalbare 
is dan een servicepunt, met een sterk verminderd aanbod. De commissie zal over dit besluit op de 
hoogte worden gesteld. 

 

Nr Onderwerp 
9b Stand van zaken atletiekbaan Heythuysen 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De wethouder zegt namens de portefeuillehouder dat er een plan van aanpak gereed ligt. De baan 
zal binnenkort gekeurd worden door de atletiekbond, en de verwachting is dat de baan voorlopig 
goedgekeurd wordt. De problemen zijn te verwachten zodra het warmer wordt. Dan begint men met 
de uitvoering van de werkzaamheden aan de ondergrond die de problemen moeten verhelpen. Er is 
nog wel een verschil van mening tussen de gemeente en de Grontmij (de aannemer die de baan des-
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tijds heeft aangelegd), maar hiervan mag de vereniging niet de dupe worden.  
Vanuit de commissie wordt nog opgemerkt dat de keuring al eerder is ingepland, maar nog steeds 
niet uitgevoerd. Ook het plan van aanpak is er nog niet, althans niet bekend bij de vereniging.  

 

Nr Onderwerp 
10a Stand van zaken decentralisaties 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De werkgroep is bij elkaar geweest, en de afspraken hiervan zijn vermeld in de toelichting op de 
agenda. De griffie heeft inmiddels contact opgenomen met de griffies van Weert en Nederweert. Ne-
derweert wil ook meedoen aan een gezamenlijke workshop na de verkiezingen. Weert reageert deze 
week. Hierna kan, afhankelijk van die reactie de organisatie van een workshop worden opgepakt.   
Inmiddels is er ook diverse informatie gestuurd naar de commissieleden. 
De wethouder meldt nog dat er een folder in de maak is, die huis aan huis verspreid wordt binnen de 
gemeenten Leudal, Nederweert en Weert. Hierin wordt uitgelegd wat de decentralisaties inhouden, 
en wat dit betekent voor de burgers. De commissie vraagt aandacht om bij verspreiding rekening te 
houden met de dag van bezorging van allerlei reclamefolders. Deze folder moet apart worden ver-
spreid. Het totale communicatieplan moet binnen twee maanden klaar zijn.  

 

Nr Onderwerp 
10b Stand van zaken projecten Samenleving 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De wethouder meldt dat het actualiseren van deze lijst ambtelijk gezien als een last wordt ervaren, en 
dat wat hem betreft deze lijst de laatste is.  
De commissie wenst voortzetting van de lijst, maar vraagt wel aandacht voor een juiste actualisering.  
Projecten die zijn afgehandeld moeten ook van de lijst worden gehaald.  
Inhoudelijk: 
Dorpen van de toekomst. Er is al meerdere keren gevraagd dat er een pijnpuntendossier  moet ko-
men over de gemeenschapsvoorzieningen. Hiermee krijgt men een beeld van de situatie en de te 
verwachten kosten.  
Overheveling AWBZ/Wmo: de gemeente Leudal heeft, net als veel andere gemeenten niet ingestemd 
met het akkoord dat de VNG met de Minister heeft gesloten. De VNG heeft de bedenkingen gecom-
municeerd met de Minister, maar het voorstel is toch ongewijzigd aan de Tweede Kamer gezonden.  
Beweegkuur: er zijn nu nieuwe mensen met dit onderwerp bezig, en er komt weer beweging in. 
Herijking Welzijnswerk. De gunning aan Synthese is nu definitief. De nog openstaande vragen kun-
nen nu worden afgehandeld en zullen naar de commissie worden gestuurd. Het is een gunning op ef-
fecten en niet op producten. Synthese wordt afgerekend op het behalen van de effecten. Bij de huidi-
ge “leveranciers” van de producten is nog veel onzekerheid. Met name de positie van de Jongeren-
werkers. De commissie vreest bijvoorbeeld voor stopzetting van de inloop van de jeugd in de Bomb 
in Heythuysen, en in Ittervoort. De portefeuillehouder deelt die vrees niet.  
Consultatiebureau Neeritter. Het consultatiebureau is al een jaar dicht, en de ouders gaan naar Heyt-
huysen. Er zijn geen klachten of problemen bekend. De commissie krijgt spoedig antwoord of dit on-
derwerp nog een issue is, of dat dit kan worden afgerond. 
Leerlingenvervoer: De commissie wenst duidelijkheid over de aanbesteding van het leerlingenver-
voer, en het maatwerk dat geleverd gaat worden. De mensen om wie het gaat moeten snel duidelijk-
heid krijgen.    

 

Nr Onderwerp 
10c Stand van zaken kerntakendiscussie 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De commissie betreurt het dat het college geen reactie heeft gegeven op de brief vanuit de griffie. 
Een antwoord dat er deze raadsperiode geen inzet gepleegd wordt op de kerntaken is ook antwoord.  

 

Nr Onderwerp 
10d Mededelingen en rondvraag 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De voorzitter maakt melding van het feit dat Roggel Limburg zal vertegenwoordigen als kern met pit. 
Het gaat om het project Naoberschap. 
MFC Horn: Er komen nogal wat vragen van burgers over de Postkoets. Het beheer zou niet vriende-
lijk zijn jegens de gebruikers vanuit de verenigingen. 
De wethouder antwoordt dat de huidige beheer te veel gaat voor de exploitatie en te weinig oog heeft 
voor de verenigingen. De commissie vraagt of hier overleg over is, en wenst graag terugkoppeling.  
Zwerfafval: de gemeenten Venlo en Venray kennen een beloningsbeleid voor verenigingen die iets 
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doen aan het zwerfafval. Dit is ook een goed initiatief om in Leudal op te pakken.  
Kerstboom: De kerstboom voor het gemeentehuis in Heythuysen moet elk jaar worden verplaatst. Dit 
kost veel tijd, geld en moeite. Kan niet gekozen worden voor een permanente boom op die plaats, die 
dan jaarlijks tijdens de kerstperiode wordt voorzien van verlichting. De wethouder zegt toe dit te on-
derzoeken. 
BMV Grathem: de huidige beheerder trekt zich terug. Wat zijn hiervan de gevolgen. De wethouder 
zegt dat er een advertentie wordt geplaatst om deze plaats op te vullen. De vragensteller wil weten 
wat het te verwachten tekort zal zijn als dit niet gaat lukken.  
De wethouder merkt op dat dat het accommodatiebeleid zoals dat er nu ligt piept en kraakt, en dat dit 
niet zo maar op te lossen is. Er moet ingezet worden op een goed beleid, waarmee we meerdere ja-
ren vooruit kunnen.  
Gevraagd wordt naar de voortgang met betrekking tot het Bezoekerscentrum Leudal. Dit zal worden 
nagevraagd bij de portefeuillehouder.  

 

Nr Onderwerp 
11 Sluiting 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De voorzitter sluit om 22:30 uur de vergadering onder dankzegging voor de geleverde inbreng 

 


